

**EVIDENCE**

(Recorded by Electronic Apparatus)

[Text]

Tuesday, June 22, 1982

• 1535

**The Clerk of the Committee:** Gentlemen, we have a quorum. Your first item of business is to elect a chairman, and I will receive nominations to that effect.

**Mr. Simmons:** I would like to nominate Mr. Tom Lefebvre for chairman.

**Mr. Baker (Nepean—Carleton):** I would like to second Mr. Lefebvre's nomination.

**The Clerk:** Are there any further nominations?

**Mr. Cullen:** I move that nominations be closed.

**The Clerk:** Mr. Cullen has moved that nominations be closed. It has been moved by Mr. Simmons, seconded by Mr. Baker, that Mr. Lefebvre do take the chair as chairman of this committee. There being no further nominations, I declare Mr. Lefebvre the chairman.

**Some hon. Members:** Hear, hear.

**The Chairman:** Thank you very much.

My first words, of course, will be to thank the mover and seconder and the unanimous support. I think we are embarking on what will be a very interesting period in our parliamentary history, and I am sure working together we can bring about some very good recommendations that will help further the interests of the people of Canada through their elected representatives. Thank you very much.

Now, according to the clerk, I take over officially and ask for nominations for the position of vice-chairman. Yes, Mr. Thacker.

**Mr. Thacker:** Mr. Chairman, I would like to put in a nomination in the name of Mr. Walter Baker for vice-chairman.

**Mr. Collenette:** I second that motion.

**The Chairman:** Moved by Mr. Thacker and seconded by Mr. Collenette that Mr. Baker be the vice-chairman.

**Mr. Lachance:** I move that nominations be closed.

Motion agreed to.

**The Chairman:** Therefore, as there are no further nominations, I declare Mr. Baker elected to the position of vice-chairman.

**Some hon. Members:** Hear, hear.

**Mr. Baker (Nepean—Carleton):** If I can just make a very short speech, Mr. Chairman.

**The Chairman:** Of course.

**TÉMOIGNAGES**

(Enregistrement électronique)

[Translation]

Le mardi 22 juin 1982

**Le greffier du Comité:** Messieurs, nous avons le quorum. Il s'agit d'abord d'élire un président et je suis disposé à recevoir les candidatures.

**M. Simmons:** J'aimerais proposer le nom de M. Tom Lefebvre comme président.

**M. Baker (Nepean—Carleton):** J'appuie la mise en candidature de M. Lefebvre.

**Le greffier:** Y a-t-il d'autres mises en candidatures?

**M. Cullen:** Je propose que les mises en candidature soient closes.

**Le greffier:** M. Cullen a proposé que les mises en candidature soient closes. M. Simmons, appuyé par M. Baker, propose que M. Lefebvre assume la présidence du Comité. Comme il n'y a pas d'autres mises en candidature, je déclare M. Lefebvre président de ce Comité.

**Des voix:** Bravo, bravo.

**Le président:** Merci beaucoup.

Je voudrais tout d'abord remercier le motionnaire et le comotionnaire, ainsi que vous tous de votre appui unanime. Je crois que nous abordons une période de notre histoire parlementaire qui sera très intéressante, et je suis certain que si nous travaillons tous ensemble nous pourrions présenter de très bonnes recommandations pour veiller davantage aux intérêts des Canadiens par le biais des élus. Je vous remercie beaucoup.

D'après le greffier, je dois officiellement demander les mises en candidature au poste de vice-président. Oui, monsieur Thacker.

**M. Thacker:** Monsieur le président, je voudrais proposer le nom de M. Walter Baker comme vice-président.

**M. Collenette:** J'appuie cette motion.

**Le président:** M. Thacker, appuyé par M. Collenette, propose que M. Baker soit vice-président du Comité.

**M. Lachance:** Je propose la clôture des mises en candidature.

La motion est adoptée.

**Le président:** Comme il n'y a pas d'autres mises en candidature, je déclare M. Baker élu au poste de vice-président.

**Des voix:** Bravo, bravo.

**M. Baker (Nepean—Carleton):** Si vous me le permettez, monsieur le président, je voudrais faire un court discours.

**Le président:** Je vous en prie.